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Vragen van het lid Koerhuis (VVD) aan de Minister van Infrastructuur en 
Waterstaat over het bericht dat Amsterdam autoroutes dwars door de stad wil 
afsluiten (ingezonden 20 april 2023). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Amsterdam wil autoroutes dwars door de stad schrap-
pen»?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op dit bericht? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de meeste mensen de auto, ook in gemeente 
Amsterdam, nodig hebben om naar werk, familie en vrienden en voorzienin-
gen te gaan? 

Vraag 4
Herinnert u zich uw toezegging dat een goede ontsluiting van nieuwe 
woonwijken gaat over alle modaliteiten, dus ook de auto, en uw uitspraak dat 
het beste tijdperk van de auto nog voor ons ligt?2, 3 

Vraag 5
Hoe verhoudt deze toezegging zich tot het plan van gemeente Amsterdam 
om de auto uit de stad te weren? 

Vraag 6
Kent u het bericht «ANWB: Ring A10 komt vast te staan door plannen om 
auto te weren uit binnenstad»?4 

1 Het Parool, 14 maart 2023, https://www.parool.nl/amsterdam/amsterdam-wil-autoroutes-dwars-
door-de-stad-schrappen~b13c7c35/

2 Tweeminutendebat Meerjarenprogramma Infrastructuur, Ruimte en Transport (MIRT), 
14 september 2022

3 BNR, 17 maart 2023, https://www.bnr.nl/podcast/auto-update/10506974/beste-tijdperk-van-auto-
ligt-nog-voor-ons

4 Het Parool, 14 april 2023, https://www.parool.nl/nieuws/anwb-ring-a10-komt-vast-te-staan-door-
plannen-om-auto-te-weren-uit-binnenstad~be58122d/

 
 
 
 
kv-tk-2023Z07278
’s-Gravenhage 2023 Tweede Kamer, vergaderjaar 2022–2023, Vragen 1



Vraag 7
Wat is uw reactie op dit bericht? 

Vraag 8
Wat is de impact van het plan van gemeente Amsterdam op de doorstroming 
en verkeersveiligheid van de Ring A10? 

Vraag 9
Wat is de positieve impact van de geplande Zuidasdok op de doorstroming 
van de Ring A10 Zuid? In hoeverre wordt dit teniet gedaan door de negatieve 
impact van het plan van gemeente Amsterdam? 

Vraag 10
Wat is de impact van het plan van gemeente Amsterdam op de doorstroming 
en verkeersveiligheid van de omliggende gemeenten? 

Vraag 11
Deelt u de mening dat rijkswegen geen problemen moeten krijgen door het 
plan van een gemeente om de auto uit de stad te weren?
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